
 

 

 

靜宜大學 教務處 通知 

地    址：臺中市沙鹿區臺灣大道七段 200 號 
聯 絡 人：吳思儀 
電子郵件：syiwu@pu.edu.tw 
聯絡方式：04-26328001 轉 11120 
傳    真：04-26321884 

受文者：應復學學生、學院、系（所、班、學位學程）、中心、室主任及秘書、國際暨兩岸事務處 

發文日期：中華民國 113年 6月 5日 

發文字號：靜教綜字第 11300036 號 

速別：普通件 

密等及解密條件或保密期限：普通 

主旨：113學年度第 1學期學生復學各相關配合事項，敬請  查照。 

說明： 

一、 本校休學生應於 113學年度第 1學期辦理復學者，請於 113年 8月 1日至 8月 30日至「e校園服

務網」辦理復學申請，並完成各項相關程序(含選課及繳費)。 

二、 復學相關程序及日程如下：相關說明，請詳閱綜合業務組網頁→復學

https://dorac.pu.edu.tw/p/412-1059-3794.php?Lang=zh-tw 

 

8/1~8/30  
9/2 

AM9:00~PM11:59 
 9/8前  9/9開學日  9/11前 

登入「e校園服務

網/復學申請」線

上申請復學 

 登入「e校園服務網/加

退選系統」線上辦理

選課 

 完成繳交學雜費

(繳費單請至學

校首頁→「學雜

費專區」下載) 

 請依選定課程到

教室上課 

 男生請至軍訓室

(文興 3 樓)繳交

兵役資料 

 

三、 申請復學者若屬新生入學時即辦理休學者，今年需辦理選課者，請參照下列網址及說明辦理：

https://dorac.pu.edu.tw/p/412-1059-2413.php?Lang=zh-tw 

洽詢業務，請電洽：04-26328001轉 11110 - 11122。 

四、 欲提前於 113學年度第 1學期申請復學者，請依本次復學期程辦理，惟繳費程序須於【復學生網

路選課日】後，電洽出納組(04-26328001 轉 11310、11313、11314)重新計算學雜費費用後，方能

下載列印繳費單，並請務必於開學日( 9/8 日)前完成繳費，並請保留交易憑單備查(繳費管道及操

作方式可參閱學校首頁學雜費專區)。 

五、本國籍 1-4年級學士班學生(延畢生除外)，於開學日(113/9/9)起為在學者(非休學狀態)，且無請領其

他就學優待減免註一，或政府其他部會補助，即可享有行政院減免學雜費 17,500元(詳如本校生輔

組公告資格)。請學生務必於開學前最後上班日(113/9/6)前完成復學、選課及註冊繳費各項手續，

方可於開學日具在學資格。 

註一：1.軍公教遺族；2.現役軍人子女；3.身心障礙學生；4.身心障礙人士子女；5.特殊境遇家庭(孫)

子女；6.原住民；7.低收入戶學生；8. 中低收入戶學生。 

正本：應復學學生、學院、系（所、班、學位學程）、中心、室主任及秘書、國際暨兩岸事務處 

副本：教務處、綜合業務組、生活輔導組、住宿組、諮商暨健康中心、軍訓室、出納組、外語教學中心 

教務長 

https://dorac.pu.edu.tw/p/412-1059-3794.php?Lang=zh-tw
https://dorac.pu.edu.tw/p/412-1059-2413.php?Lang=zh-tw


 

Providence University Office of Academic Affairs Announcement 
Add.: 200, Sec. 7, Taiwan Boulevard, Shalu, Taichung 433-303, Taiwan 

Case Officer:Wu, Szu-Yi 

e-mail: syiwu@pu.edu.tw 

Phone: 886-4-26328001 ext.11120 

To: All Resumption Students; Heads and Secretaries of Colleges and Departments (Institutes, Classes, 

Credit-based Programs), Centers and Offices; OIA 

Date: June 5, 2024 

Ref. No.: Jing-Jiao-Jung No. 11300036  

Priority: Regular 

Classification: Regular 

Subject: Notice for Resumption of Studies 2024-25AY 1st Semester 

Description: 

1. All students on suspension of studies returning by regulations for the 2024-25AY 1st Semester shall proceed 

to e-Campus between August 1 and August 30, 2024 to file your application for study resumption and 

complete the relevant procedure (including course registration and payment.) 

2. For the procedure and dates for study resumption, please go to: 

https://dorac.pu.edu.tw/p/412-1059-3794.php?Lang=zh-tw 

 

8/1~8/30  
9/2 

9:00AM~11:59PM 
 Before 9/8  

9/9 

Classes begin 
 Before 9/11 

Log in to Study 

Resumption on e-

Campus to apply 

online for 

returning to 

study. 

 Log in to Drop/Add 

system on e-Campus for 

course registration. 

 Make payment for 

tuition and fee. 

(Download and 

print the Billing 

slip from PU 

homepage.) 

 Attend the 

registered classes 

 Male students 

should turn in their 

military service 

papers to the Office 

of Military Ed. (3F, 

Bishop Kupfer 

Hall) 

3. If the returning student applied for suspension of study as a newly admitted student and needs to make the 

course registration, please go to: https://dorac.pu.edu.tw/p/412-1059-2413.php?Lang=zh-tw  

or contact 04-26328001 ext. 11110 – 11122. 

4. For the students who wish to apply for early resumption of study in the 2024-25AY 1st semester, please 

follow the schedule of this notice. The payment should be made after the date of “Online Course Registration 

for Resumption Students”. Please Contact the Cashier’s Office (04-26328001, ext. 11310, 11313, 11314) to 

recalculate the tuition and miscellaneous fees.; then download and print the payment slip and make the 

payment before the classes begin (September 8). Retain the transaction slips for future reference. (Check the 

tuition/fees payment at PU homepage for details of payment channel and instructions.) 

5. All bachelor's degree students in grades 1 to 4 with holding Taiwanese nationality (excluding those who have 

extended their study period) who are enrolled as active students s (non-suspension status) from the opening 

day of the semester (113/9/9) and have not applied for other educational benefits and exemptions as outlined 

in (Note 1). They are eligible to enjoy a tuition and miscellaneous fee exemption of NT$17,500 from the 

Executive Yuan (for details, please refer to the qualifications announced by the Student Affairs Office of our 

school). Students are required to complete all procedures for resumption of Studies , course selection, and 

registration payment by the last working day before the start of the semester (113/9/6) in order to be eligible 

to be as active student on the first day of school. 

Note 1：1. Military and public education survivors. 2. Children of active military personnel. 3. Students with 

disabilities. 4. Children of individuals with disabilities. 5. Children (including grandchildren) from 

families with special circumstances. 6. Indigenous students. 7. Students from low-income 

households. 8. Students from low- and middle-income households 

Original: All Resumption Students; Heads and Secretaries of Colleges, Departments (Institutes, Classes, Degree Programs), Centers, 

Offices; OIA 

Copies: Office of Academic Affairs; Div. of R&C; Div. of Student Assistance; Div. of Student Housing Service; Counseling and Health 

Center; Office of Military Education; Cashier’s Office; Foreign Language Center 

Dean of Academic Affairs 

https://dorac.pu.edu.tw/p/412-1059-3794.php?Lang=zh-tw
https://dorac.pu.edu.tw/p/412-1059-2413.php?Lang=zh-tw
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